
   
         
  
 

Persbericht onderzoek Lindeplein met als Titel  “:Het Lindeplein moet meer zijn dan een terras.” 

Algemeen Belang is een onderzoek begonnen naar de inrichting en het gebruik van het Lindeplein. 
Het plein is ingericht naar een idee van Bert Huls en uitgevoerd onder eigen regie door de gemeente. 

De bewoners en ondernemers aan het Lindeplein zijn ontevreden over de uitstraling en de sfeer en 
daarom heeft het college in overleg met hen aanvullende maatregelen aangekondigd. Die komen er in het 
kort op neer dat er extra boombakken zullen worden geplaatst en dat de waterbanken beter gaan 
werken. 
De vraag van AB aan de betrokken ondernemers of ze er vertrouwen in hebben dat deze maatregelen 
effect zullen hebben op de aanloop , worden terughoudend beantwoord. Ook de vreemde gang van zaken 
rond de waterbanken roept vragen op . Velen vragen zich af of de waterbanken ooit wel goed gaan 
werken. Verder geeft men aan dat de extra boombakken met led-verlichting een aanvulling zijn voor  
s ’avonds , maar overdag zeker geen extra klanten zullen trekken. 

Het zal dus beter moeten. 
Er moet leven in de brouwerij komen , zoals o.a. gebeurt met de avondfilms.  
Het Lindeplein moet meer zijn dan een terras. 

Om te kunnen vaststellen wat wel en niet kan, was eerst een onderzoek nodig naar de belastbaarheid van 
het dak van de parkeerkelder, die onder het plein zit, want het zal niemand ontgaan zijn dat zo ongeveer 
niks op dat plein mag. Zo mocht b.v. bij de viering van Oisterwijk 800 geen paard en wagen over het plein 
rijden en zullen er lichtere boombakken komen te staan, omdat het anders te zwaar wordt. Maar bij de 
intocht van de Sint mocht het plein echter wel vol staan met mensen. Vreemd is ook het feit dat de 
calamiteiten strook nu grotendeels gebruikt wordt voor de waterbanken en dus maar zeer beperkt 
beschikbaar is voor noodgevallen . Kortom:  veel onduidelijkheid. 
 
Algemeen Belang heeft een adviesbureau ingeschakeld om de belastbaarheid van het  kelderdak vast te 
stellen. Het onderzoek bevestigd dat het dak (dus de ondergrond van het plein) niet overal gelijk is. Het  
bestaat uit een calamiteitenstrook (‘zwaar verkeer strook’), die 60 ton mag hebben, en de rest van het 
kelderdek ( +/- 1400 m2 ), die een netto belasting van 500 kg/m2 kan hebben. Vooral deze laatste 
rekeneenheid van 500 kg/m2 is door de gemeente wel heel terughoudend beoordeeld, waardoor  zo 
ongeveer niks mocht op het plein. Dat was niet nodig geweest.  
Om enig idee te krijgen: een parkeergarage voor personenauto’s (2500 kg per stuk) heeft een 
rekeneenheid van belasting van 200 kg/m2. Het dak van de parkeerkelder van het Lindeplein kan dus 2 ½  
keer meer gewicht dragen, d.w.z. 6250 kg op dezelfde oppervlakte, zelfs al parkeer je het hele plein vol 
met dergelijke auto’s. Voor meer voorbeelden verwijs ik naar het rapport zelf. Kortom: op dit plein zouden 
o.a. markten en zelfs kermissen ( kleinere attracties) plaats kunnen vinden. 
.  
OPROEP 

AB wil graag weten hoe de inwoners van Oisterwijk de toekomst van het Lindeplein zien. Kom met ideeën 
en opmerkingen en mail ze naar ab-signaal@gmail.com of fractiealgemeenbelang@gmail.com. Of schrijf 
naar ons secretariaat : Pr. Marijkestraat 12, 5061 TH Oisterwijk.  

Wil U het hele onderzoek met de bijlagen lezen, link dan naar  http://www.lindeplein.ab-oisterwijk.nl  

AB algemeen belang   

    Oisterwijk Moergestel Heukelom 



 
 


